
 

Pleszew, dn. 27.03.2024 r. 

Zamawiający: 

Miasto i Gmina Pleszew 

Rynek 1, 63-300 Pleszew 

 

Numer sprawy: WI.042.1.2.2024 

 

Wykonawcy 

uczestniczący w postępowaniu 

 

Dotyczy: postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Modernizacja ratusza 

w Pleszewie”. 

 

Wyjaśnienia i zmiany treści Specyfikacji Warunków Zamówienia 

 

Zamawiający Miasto i Gmina Pleszew zawiadamia, iż w przedmiotowym postępowaniu 

w dniach 26-27.03.2024 r. wpłynęły do Zamawiającego kolejne wnioski o wyjaśnienie treści 

Specyfikacji Warunków Zamówienia (SWZ). Zamawiający, na podstawie art. 284 ust. 2 i 6 ustawy 

z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1605), dalej jako 

„ustawa PZP”, zamieszcza poniżej treść wniosków oraz konieczne wyjaśnienia i zmiany treści SWZ: 

 

Pytanie nr 2 

W kosztorysie ofertowym „Remont budynku w zakresie renowacji elewacji oraz izolacji ścian 

fundamentowych” w pozycjach 7, 71, 135 i 182 dotyczących „Wypełnienie bruzd zaprawą HeliBond 

wraz z osadzeniem prętów HeliBar” w normowych nakładach przyjęto zużycie zaprawy Helibond 0,45 

m3 na 1 m wypełnienia. Czy inwestor przewiduje nietypowe zastosowanie w/w zaprawy? Czy jest to 

pomyłka w podanej ilości lub jednostki zaprawy?  

 

Odpowiedź 

W poz. 7, 71, 135 i 182 błędnie przyjęto jednostkę miary zaprawy HeliBond:  

jest 0,45m3/m, powinno być 0,45 l/m.  

Wykonawcy zobowiązani są zmienić w swoim kosztorysie ofertowym jednostkę miary w w/w 

pozycjach. 

 

Pytanie nr 3 

Mam pytanie odnośnie iluminacji. 

Przedmiar i kosztorys pasują do projektu B. Bączkiewicza (lampy B1, D1, C1). 

Wysłaliśmy zapytania o wycenę powyższych lamp do dystrybutorów Philips Polska, którzy dopytywali 

gdzie te lampy będą wykorzystane. 

W odpowiedzi dostaliśmy listę lamp A1-A8, B1, C1, D1 z projektu konserwatorskiego zamiennego. 

Proszę wiec o informację który projekt iluminacji jest aktualny (w obu są rożne lampy, różnie 

rozmieszczone) a najlepiej o aktualną listę lamp. 

Ponadto projekt zamienny jest bardzo ogólny i ciężko stwierdzić gdzie które lampy mają być 

zamontowane. 

 

Odpowiedź 

Aktualny i realizowany będzie projekt B. Bąkiewicza. Projekt ten jest zgodny z przedmiarem 

i kosztorysem, które obejmują pełen zakres montowanych lamp.  

Projekt zamienny obejmujący montaż reflektorów na latarniach ulicznych planowany jest do realizacji 

w kolejnym, późniejszym etapie robót. Został on załączony do SWZ z uwagi na część obejmującą 

elewację. 

 

Z poważaniem 

 

Z-ca Burmistrza 

 

Andrzej Jędruszek 


